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Geacht college, 

 

Recent reden mijn vriendin en ik op een zondag door het bovendek van de tunnel, rond 22.00 uur, in 

noordelijke richting. Tot onze grote schrik en verbazing fietste een jongedame in de tunnel. Een auto 

reed reeds achter haar met de alarmlichten aan en nadat mijn vriendin de politie gebeld heeft is de 

tunnel tijdelijk gesloten geworden. 

Zo bereiken ons vaker verhalen van zeer gevaarlijke situaties met fietsers. Wij hebben hier enkele 

vragen over. 

 

1. Hoeveel ongelukken met fietsers gebeuren er in Maastricht in een jaar? 

2. Valt er een bepaalde stijging in ongelukken in een bepaalde periode te ontwaarden? 

3. Bij hoeveel van deze ongelukken hield de fietser zich duidelijk niet aan de verkeersregels? 

4. Bij hoeveel van deze ongelukken hield de auto zich niet aan de verkeersregels? 

5. Bij hoeveel van deze ongelukken bevond de fietser zich op een stuk weg dat alleen voor 

motorverkeer bestemd was? 

6. Hoe verhouden deze cijfers zich tot de cijfers van omringende (Nederlandse) gemeenten en 

gemeente van vergelijkbare grootte? 

 

Omdat wij zelf het idee hebben dat complexe verkeerssituaties met aparte fietsinfrastructuur voor 

mensen uit landen waar minder gefietst wordt lastiger te interpreteren valt, hebben we de volgende 

vervolgvragen. 

 

7. Heeft de gemeente enige rol in deze kwestie? En zo ja, kan deze rol uitgesplitst worden naar 

doelgroep? Zo nee, waarom niet? 

8. Heeft de gemeente afstemming met instellingen als de universiteit/hogeschool/COA/etc. over 

de gevaren die het verkeer kan bieden, zeker als men acties onderneemt die meer ervaren 

fietsers (mensen die in bezit zijn van het fietsdiploma zoals uitgegeven door VVN) nooit zullen 

ondernemen? Zo ja, kunt u hier verder over uitweiden? Zo nee, waarom niet? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Siem Verkoijen 

Raadslid namens de Maastrichtse VVD-fractie 


